
Minnesanteckningar förda vid möte med Laholms bridgeklubb 20211110

Närvarande. Ola Ström, Gunilla Johansson, Eva Lena Glimne, Roland Svensson, Lennart Norberg och
Mona Joleby.

1. Ola öppnade mötet och dagordningen godkändes.
2. Minnesanteckningarna från styrelsen skrivs under av sekreterare och ordförande.
3. Protokoll från konstituerande möte och årsmöte inget att tillägga.
4. Tävling: Roland lägger tävlingsagendan på nätet, så även anmälan till Maxis julbordstävling.

Gunilla kollar datum för KM-lag efter nyår, spelas onsdagskvällar. Beslöt att vänta med
jourspelare.

Ekonomi: Lennart visade klubbens räkenskaper. Info om betalning för färjebridgen kommer.
På DM 4 december går det att betala med swish och kontanter. Maten kostar 100 kr utöver
startavgiften. Lennart ser till att detta kommer på Hallandsbridgeförbundssida på nätet. Vi
betalar 1,50 kr för varje swish.

Utbildning: Eva Lena föreslog att tävlingsledarna tar upp en liten etikfråga vid varje
tävlingstillfälle. Fortsättningskurs efter nyår.

Lokal/material : Inget att ta upp idag

IT/ information: Gunilla uppdaterar kontinuerligt

Trivsel: Thomas behöver hjälp i köket den 4 december.

Hallands bridgeförbund: Tävlingsledarkurs kommer att anordnas efter nyår.

Ovanstående rubriker kommer att tas upp på alla styrelsemöten.

5. Klubbens 80-årsjubileum kommer att firas till sommaren och tas upp på kommande
styrelsemöten.

6. På övriga frågor beslöt styrelsen att det vid varje tävlingstillfälle är tävlingsledaren som
bestämmer vilken ordning som priserna ska delas ut.

7. Nästa styrelsemöte 12 januari kl. 17.00.
8. Mötet avslutades.
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